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Geacht heer Klitsie, 

 

De afgelopen week is er veel onrust ontstaan over het wegslepen van fietsen uit 

het Osse centrum. 

We hebben met z’n allen de afgelopen jaren hard gewerkt om mensen met de 

fiets naar het centrum te laten komen. Hiervoor is ook veel waardering van de 

betrokkenen. Maar met het nemen van deze maatregel gaat u nu toch te ver en 

wordt  men ontmoedigd om met de fiets naar het centrum te komen. 

De wegsleepregeling is oorspronkelijk bedoeld om de rommel bij het station aan 

te pakken en bij excessen in het winkelgebied te kunnen optreden. 

Velen zijn het volmondig eens dat de maatregel helemaal niet zo verkeerd is, 

maar men zet grote vraagtekens of er wel voldoende stallingsmogelijkheden zijn. 

  

Enkele jaren geleden bij een soortgelijke actie hebben we als SP gezegd “stop 

hiermee en zorg eerst dat er voldoende stallingsmogelijkheden zijn”. U heeft dit 

ter harte genomen en inderdaad besloten er tijdelijk mee te stoppen. 

Bovendien is deze manier van handhaving absoluut niet conform de afspraken. 

Bij de behandeling in de commissie BOB van 25 april 2009 hadden de 

commissieleden grote twijfels en pleitte men voor extra stallingsmogelijkheden. 

Zelf zei u toe coulant om te gaan met het stallingsverbod in het centrum.  

 

Het zal u, na het lezen van deze brief, niet verbazen dat we opnieuw pleiten voor 

stopzetting tot er overeenstemming is over de aanpak van ontruiming. 

Ga eerst onderzoeken waar de problemen precies liggen en zorg dat er op die 

plekken extra mogelijkheden zijn. Waar bijft de stalling aan de Eikenboomgaard? 

Ondertussen kunnen de handhavers de mensen actief verwijzen naar de 

beschikbare stallingsmogelijkheden. 
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